
تعجب باشگاه پورتو از هجوم ایرانی ها 
به صفحه این باشگاه!

باش��گاه پورتو از هجوم هواداران ایرانی به صفحه این 
باش��گاه ابراز تعجب کرده است. به گزارش رکورد، هنوز 
انتقال مهدی طارمی از ریوآوه به پورتو نهایی نشده است 
که صفحه رسمی این باشگاه کاملا تحت تاثیر این اتفاق 
قرار گرفته است. خیلی از کاربران ایرانی به صفحه رسمی 
باشگاه پورتو در اینستاگرام هجوم بردند و خواستار نهایی 
شدن این انتقال شدند. این مهاجم 2/3 میلیون دنبال کننده 
در اینستاگرام دارد، بنابراین از محبوبیت بسیار بالایی نزد 
هواداران فوتبال در ایران بهره مند اس��ت و تعجبی ندارد 
که صفحه رسمی باشگاه پورتو با 1/4 میلیون دنبال کننده 
کاملا تحت تاثیر اسم یک بازیکن یعنی مهدی طارمی باشد. 
این بازیکن با وجود لغو بازی های دوستانه تیم ملی فوتبال 
ایران، در کشور باقی می ماند و فقط در صورت نهایی شدن 
مذاکرات بین ریوآوه و اف سی پورتو به پرتغال سفر خواهد 
کرد. آنچه همه نزدیکان این بازیکن می دانند این است که 
طارمی قصد دارد در لیگ قهرمانان اروپا بازی کند؛ جایی 
که هموطن او سردار آزمون از زنیت نیز خواهد بود. طارمی 
دوست دارد بازی در لیگ قهرمانان را تجربه کند و حضور 

در پورتو این فرصت را به او می دهد. 

داور داربی تغییر کرد
حیدری؛ قاضی دیدار

 استقلال - پرسپولیس

رئیس دپارتمان داوری از تغییر داور داربی و انتخاب پیام 
حیدری برای قضاوت این دیدار خبر داد. به گزارش سایت 
فدراسیون فوتبال، علیرضا سهرابی، رئیس دپارتمان داوری 
فدراسیون درباره قضاوت داربی عنوان کرد: در فدراسیون 
فوتبال کمیته ای به نام کمیته صیانت از مسابقات وجود 
دارد که تمام موارد و مسائل مربوط به همه بازی ها را رصد 
 می کنند. از جمله وقتی من فهرس��ت داوران مورد تایید

زیر کمیته چیدمان برای داربی را ارائه کردم، با حضور آقای 
کرمانشاهی مخالفت شد. وی ادامه داد: بر خلاف برخی 
اظهارات، آقای بهاروند اصلا جزو نفرات این کمیته نیستند 
و در این جلسه حضور ندارند و طرح مباحث اینچنینی 
که با دستور وی قضاوت کرمانشاهی برای داربی وتو شده، 
فاقد اعتبار و قابل پیگیری است. از سوی دیگر هیچ ابلاغی 
هم به آقای کرمانش��اهی در این مدت داده نش��ده بود و 
همان طور که رئیس محترم حراس��ت فدراسیون تاکید 
داشتند، این موارد گمانه زنی های رسانه ای بوده است. رئیس 
دپارتمان داوری افزود: داوران دیگر پیشنهادی دپارتمان 
محمدحسین زاهدی فر، پیام حیدری، مهدی سیدعلی 
و کوپال ناظمی بودند. در این میان، من هم بلافاصله با 
آقای صفیری تماس گرفتم و موضوع مخالفت با قضاوت 
کرمانشاهی را اطلاع دادم. سهرابی تصریح کرد: اکنون هم 
با توجه به اینکه زیر کمیته چیدمان تاکید بر تغییر آقای 
زاهدی ف��ر دارند، دپارتمان تصمیم کمیته داوران را اجرا 
کرده و پیام حیدری، داور شایسته کشورمان قضاوت این 

دیدار را بر عهده خواهد داشت.

تنها مانع پیوستن مجید حسینی
به لیگ ایتالیا

سران باشگاه های سمپدوریای ایتالیا و ترابزون اسپور 
ترکیه همچن��ان برای انتقال مجید حس��ینی در حال 
مذاکره هس��تند. به گزارش مرکاتو، مدت هاس��ت بحث 
انتقال سیدمجید حسینی، مدافع تیم ملی فوتبال ایران 
و ترابزون ترکیه به س��مپدوریای ایتالیا شنیده می شود 
ولی این 2 باشگاه همچنان در حال مذاکره هستند. تیم 
ایتالیایی در پایان فصل چندین بازیکن خود از جمله 2 
مدافع وسطش را از دست داد و به همین خاطر به دنبال 
بازیکن خوب در این پس��ت است و از این رو سیدمجید 
حس��ینی را مدنظر قرار داده اس��ت که با وجود سن کم 
توانست در جام جهانی روسیه برای ایران به میدان برود. 
در حالی که تیم ایتالیایی انتظار داش��ت به سرعت این 
انتقال نهایی شود ولی باشگاه ترکیه ای ۶ میلیون یورو برای 
فروش حسینی درخواست کرده است و حاضر به تخفیف 
نیز نیست. هر چند گفته می شود حسینی نیز تمایل به 
حضور در س��مپدوریا دارد ولی 2 باشگاه هنوز برای این 
انتقال به توافق نهایی نرسیده اند و آنطور که اعلام شده 
اس��ت سمپدوریا حاضر است 3 میلیون یورو برای خرید 
بازیکن ایرانی هزینه کند و باید دید در روزهای باقیمانده 
2 باش��گاه در زمینه فروش یا انتقال قرضی س��یدمجید 
حسینی به توافق می رسند یا خیر. به گزارش ایسنا، علی 
سامره و رحمان رضایی 2 بازیکن ایرانی بودند که سابقه 
بازی در لیگ فوتبال ایتالیا را در کارنامه داشتند و انتقال 
حسینی به سمپدوریا می تواند اتفاق خوبی برای فوتبال 
ایران باشد تا یکی از مدافعان مرکزی فوتبال ایران بتواند 

در کشوری صاحب سبک، فوتبال خود را ادامه دهد. 

اخبار

ورزشی

سرمربی تیم  ملی کشتی فرنگی کشورمان 
می گوید: همیش��ه احساس می کردم باید 
بهترین بازدهی را داشته باشیم و شرایط باید برای من و بچه ها 
مهیا باشد. محمد بنا در گفت وگو با برنامه گل طلایی شبکه 3 
سیما درباره تعطیلی طولانی مدت اردوهای تیم  ملی گفت: واقعا 
خیلی سخت بود. در این مدت به من و کشتی گیرانم سخت 
گذشت، چون همیشه درگیر اردوها و مسابقات بودیم اما همه 
اینها تعطیل شد. طبیعتا در روزها و ماه اول که به طور کلی 
مشخص نشده بود که تعویق المپیک را داریم، مرتب از طریق 
فضای مجازی، کشتی گیران را گروه بندی کرده و تمرینات را 
زیر نظر داشتیم. با برنامه کار کردیم تا وقتی که مشخص شد 
مسابقه ای برگزار نمی شود. وی افزود: همین الان هم صحبت از 
این است که تا آبان ماه اتحادیه جهانی کشتی هیچ مسابقه ای را 
برگزار نمی کند و فقط گفته شده اواخر آذر یا اوایل دی مسابقات 
جهانی بزرگسالان برگزار می شود. من فکر می کنم به احتمال 
قوی مسابقه ای برگزار نشود. وی درباره اینکه احتمال برگزاری 

اردوهای تیم ملی در ش��رایط قرنطینه وجود دارد، تاکید کرد: 
صددرصد باید اینطور فکر کنیم که برگزاری اردوی قرنطینه 
برای کشتی بهتر است. بخواهیم یا نخواهیم تمام کشتی گیران 
دارند تمرین می کنند و شاید یک سری موارد بهداشتی را رعایت 

نکنند، مثلا بیش از حد به خود فشار 
بیاورند یا برخوردها را در تمرین رعایت 
نکنند. اگر ما بتوانیم شرایطی را مهیا 
کنیم که نخبه های کشتی مان را کنار 
خود داشته باشیم، راحت تر می توانیم 
از آنه��ا در مقابل بیم��اری محافظت 
کنیم. وی همچنین درباره اینکه گفته 

می شود دید خاص او باعث معرفی ستاره هایی به کشتی فرنگی 
ش��ده است، گفت: من همه اینها را می گذارم روی عشقی که 
در وجودم هست. البته همه مربیان عاشقند، مربیان خود من 
و قبل از من هم عاشق بودند. من جز کشتی به چیز دیگری 
نمی توانم فکر کنم. یادم هست رشید محمدزاده با من هم اتاق 

بود. یک مدتی نبود، دوباره آمد. او را به اتاق خودم بردم. ساعت 
4 صبح بلند ش��د گفت نمی توانم تحمل کنم و از اتاق رفت 
بیرون. می خواست فیلم کشتی ببیند. نگاه صددرصدی من هم 
به تصویرسازی ذهنی در رابطه با کشتی گیران بود. یک سری 
چیزه��ا در ذهنم داش��تم و با کمک 
همکاران توانستیم تشخیص درست 
بدهی��م و این باعث ش��د مدال های 
زیادی در س��طح دنی��ا و المپیک به 
دست آوریم. سرمربی تیم ملی فرنگی 
درباره قهرهای گذشته اش نیز تاکید 
کرد: هیچ موقع قهرهای من شخصی 
نبود. برای خودم قهر نمی کردم. همیشه احساس می کردم باید 
بهترین بازدهی کاری را داشته باشیم و شرایط باید برای من 
و بچه ها مهیا باشد. دست مرا می بستند و می گفتند در استخر 
ش��نا کن که این نمی ش��د. وی داوود عابدین زاده را شاگردی 
خواند که به حقش نرس��ید و درب��اره اینکه آیا تبعیضی بین 

کش��تی گیرانش قائل بوده است، گفت: همیشه بحث این بود 
که من در انتخاب هایم س��لیقه ای عمل می کنم، در حالی که 
همیشه به بچه ها می گفتم وقتی روی این صندلی می نشینم، 
شما برای من فرقی ندارید و همه مثل بچه هایم هستید ولی 
وقتی وارد تشک می شوم، نگاه من نسبت به شما فرق می کند، 
چون نگاهم فنی است. بنا در پایان گفت: برحسب آن نگاه و 
دیدم به عنوان س��رمربی چون مس��ؤول هستم  و باید جواب 
بدهم، کش��تی گیر را انتخاب می کردم. گاهی مسابقه و گاهی 
انتصاب که به اسم من مد شد، روش انتخابم بوده است. خدا 
شاهد است بر اساس مصاحبه هایی که کشتی گیران و مربیان 
درباره من انجام می دهند، انتخاب نمی کنم. همکاری بوده شاید 
ده ها بار بعد از رفتن، علیه من مصاحبه کرده و خیلی هم بد 
گفته اما بلافاصله وقتی آمدم همه تعجب کردند که او را هم 
خواس��تم. این درسی بود که از محمدرضا طالقانی یاد گرفتم 
که می گفت اگر کس��ی شخصا به من فحش بدهد ولی بدانم 

برای کشتی منفعت دارد، دستش را هم می بوسم.

ادامه از صفحه اول
چنان انگیزشی سخنرانی می کند برای 
مخاطبی که 99/5 درصدش جوانان هس��تند، حظ می کنی... 
داش��ت می گفت: »دنیا همین اس��ت دیگر... یک چیز را که به 
ت��و بدهند، یک چی��ز دیگر را از تو می گیرند. خیلی س��رگرم 
اس��باب بازی های این دنیا نباشید! مثل بچه ها نگویید همه را 
با هم می خواهم! با زبان خوش بده و با رضایت  بگیر آنچه خدا 
برایت خواسته! دنیا محل بده بستان است! تا تو آماده باشی برای 
لحظه  جان دادن! یک وقت می بینی حضرت عزرائیل آمد و گفت: 

بفرما! تحویل بده جانت را...«.

البته صوت کامل سخنرانی حاج آقا را می توانید در کانال ایشان 
پیدا  کنید. هر شب ساعتی بعد از مراسم بارگذاری می شود! راستی 
حاج آقا دیش��ب اختصاصی به احترام حضرت رقیه، دردانه  امام 
حسین، دقایق کوتاهی روضه اش را باز کرد و از روز عاشورا هم 
گفت: »مردم! امام حسین خیلی این دختر را دوست داشت! حتی 
ظهر عاشورا موقع خداحافظی به همه که نگاه می کرد، به رقیه 
نگاه خاص تری کرد! حتی وقتی رقیه جان گفت: بابا می خواهی 
بروی برو ولی قبل از رفتن ما را به مدینه برگردان؛ امام حسین 
دلش لرزید! امام هم آدم است دیگر! به شمر ملعون گفت تا زنده 
هستم به خیام حرم هتک حرمت نکنید! طاقت امام تا این اندازه 

بود! امتحان خدا تا همین  جا بود. امام نگاهی کرد به رقیه جانش! 
از جنس همان نگاهی که پیامبر در لحظه  مرگ به فاطمه پاره  
تنش انداخته بود! همان لحظه دانست که رقیه نخستین نفر از 
خیام است که به او خواهد پیوست! حالا امام حسین! تو که رقیه 
را این قدر دوست داشتی و اینقدر می خواستی با خودت او را ببری، 
چرا دیر کردی این همه؟! گذاشتی این همه کتک بخورد!؟ سیلی 
بخورد، در بیابان پای پیاده، تشنه لب، دل تنگ، دل شکسته، زیر 
نگاه حرامی تازیانه بخورد و موی پریشان کند... چرا او را تا خرابه 

کشاندی...؟! خسته شد رقیه... یا حسین!« 
تمام شد... حاج آقا روضه  بازش را بست و جمعیت را سپرد به 

مداحی و سینه زنی پایان مراسم... 
چون بابای بچه ها، بنده  خدا بعد از پیاده کردن ما جای پارک 
پیدا نکرده بود، تا جلوی در دفتر روزنامه  دیواری #حق رفته بود 
و همان  جا در میدان پاس��تور در10 قدمی دفتر روزنامه پارک 

کرده و برگشته بود! 
بچه ها شاد و شنگول بودند و یادشان رفت که اوایل مراسم با 
دیدن بچه های دیگر چشم شان برای دوست شدن با آنها دو دو 
می زد و حتی بغض شان گرفته بود! تا میدان پاستور پیاده روی 
کردیم و در س��کوت و خلسه  شادی پس از گریه برای امام مان 

بودیم.

محمد بنا: جز کشتی به چیز دیگری فکر نمی کنم

دستم را می بستند و می گفتند در استخر شنا کن!

خلسه  پس از عزاداری

بازتاب خوشحالی پس از گل جالب آزمون در روسیه
شادی پس از گل سردار آزمون با یک عکاس پا به سن گذاشته، بازتاب زیادی در نشریات ورزشی روسیه داشت. مهاجم ایرانی زنیت موفق شد 
گل چهارم تیمش را در دیدار مقابل تامبوف به زیبایی به ثمر برس��اند و در ادامه نیز حرکت جالبی داش��ت و خوش��حالی خود را با یک عکاس پا 
به س��ن گذاش��ته در پش��ت دروازه تقسیم کرد که این اقدام باعث تمجید و دست زدن هواداران حاضر در ورزشگاه برای بازیکن ایرانی زنیت شد. 

س��ازمان بازرس��ی روز 
پرونده  ارسال  از  شنبه 
8 نفر در ارتباط با پرونده مارک ویلموتس، سرمربی سابق 
تیم ملی فوتبال به دادس��تان عمومی و انقلاب تهران خبر 
داد. ح��الا پرونده مارک ویلموت��س ابعاد جدیدی به خود 
گرفته است. همزمان با پیگیری شکایت این مربی در فیفا 
که طی روزهای گذش��ته منجر به محکومیت ۶/2 میلیون 
یورویی ایران ش��ده و جنجال زی��ادی را در جامعه ایجاد 
کرده، س��ازمان بازرس��ی از پایان تحقیقات خود و ارسال 
پرونده 8 نفر به دادستان عمومی و انقلاب تهران خبر داده 
اس��ت. از چندین ماه قبل که زمزمه محکومیت احتمالی 
فدراسیون فوتبال ایران در پرونده مارک ویلموتس خبرساز 
شد، ماموران سازمان بازرسی با دستور رئیس این سازمان 
مش��غول بررسی ابعاد مختلف قرارداد همکاری با سرمربی 

چن��دی  و  ش��دند  بلژیک��ی 
اسماعیلی،  پیش غلامحسین 
در  قوه قضائی��ه  س��خنگوی 
نشس��ت خبری اعلام کرد در 
بررس��ی ها مشخص شده این 
قرارداد یکس��ری اش��تباهات 
داشته و برای حضور ۶3 روزه 
ای��ن مرب��ی در ای��ران هزینه 
س��نگینی به کشور وارد شده 

است. پس از اتفاقات اخیر که خبر محکومیت ایران هم تایید 
شد، در روزهای گذشته خبری مبنی بر ارائه لیست اموال 
اعضای هیأت رئیسه به مراجع ذی صلاح منتشر شد که علی 
کفاش��یان، نایب رئیس فدراسیون فوتبال این خبر را تایید 
کرد. ساعاتی بعد از این اتفاق بود که سازمان بازرسی با اتمام 

اقدامات  پرونده  در  بررسی ها 
دخیل در قرارداد فدراس��یون 
فوتبال با سرمربی سابق تیم 
ملی، از ارسال گزارش نهایی 
به دادستان عمومی و انقلاب 
تهران خبر داد. در این گزارش 
آمده اس��ت: پرونده 8 نفر به 
اتهام اهمال منجر به تضییع 
و ایجاد دین بر ذمه فدراسیون 
و خس��ارت به اموال دولتی و حقوق عمومی و تضییع آنها 
به دادستان عمومی و انقلاب تهران ارسال شد. این 8 نفر 
اعضای هیات رئیس��ه فدراسیون هس��تند که هنگام عقد 
قرارداد همکاری با ویلموتس سند قرارداد را امضا کرده اند 
و در ح��ال حاضر به علت انجام اش��تباهات متعدد در نوع 

قرارداد متهم شناخته شده اند. مهدی تاج به همراه 7 عضو 
هیات رئیسه 8 فرد متهم شده هستند. علی کفاشیان اما به 
علت محرومیت در آن مقطع زمانی از حضور در فوتبال و در 
نتیجه امضا نکردن این سند به همراه این 8 نفر به دادسرا 
نمی رود. البته ارسال پرونده این 8 نفر به دادسرا در حالی 
است که هنوز ایران این فرصت را دارد که با ادله خود در 
دادگاه حکمیت ورزش )CAS(  ورق را برگرداند اما وجود 
اش��تباهات در قرارداد برای سازمان بازرسی مسجل شده 
اس��ت. تاکنون فدراسیون فوتبال 2 میلیون دلار به مارک 
ویلموتس بابت قسط اول و دوم قراردادش پرداخت کرده و 
باید از این پس  ۶/2 میلیون یورو نیز پرداخت کند که بیش 
از 220 میلیارد تومان برای این فدراس��یون بی پول هزینه 
دارد و به همین دلیل کارگروهی با حضور بخش های حقوقی 
دولت و مجلس برای بررسی این موضوع تشکیل شده است. 

۸ متهم پرونده ویلموتس چه کسانی هستند؟

همه جز کفاشیان
فدراسیون فوتبال

نگاه

کشتی

س��فر تیم مدیریتی باشگاه اس��تقلال به ایتالیا ابهامات 
زی��ادی را مطرح ک��رد و مهم ترین آن زمان این س��فر بود 
که ش��ائبه خالی کردن پشت فرهاد مجیدی را تقویت کرد. 
اما اصل ماجرا چیز دیگری اس��ت. س��فر احمد سعادتمند، 
مدیرعامل استقلال به همراه معاون اقتصادی این باشگاه به 
ایتالیا به منظور مذاکره با اس��تراماچونی در راستای تعامل 
جه��ت پرداخت مطالب��ات وی پیش از نهایی ش��دن رای 
کمیته انضباطی فیفا درباره شکایت او، ابهامات زیادی ایجاد 
کرد. مهم ترین سوال در این باره به زمان سفر آنها به ایتالیا 
باز می گردد که درست چند روز پیش از داربی حساس است. 
س��عادتمند و نوروزی )معاون اقتصادی باشگاه( در حالی در 
فاصله چند روز به داربی راهی ایتالیا شدند که در واقع هیچ 
حق انتخاب دیگری برای انتخاب زمان سفر نداشتند. هیأت 
مدیره باش��گاه اس��تقلال حدود 2 ماه قبل تصویب می کند 
برای مذاکره مس��تقیم با استراماچونی به مدیرعامل باشگاه 
تفویض اختیار ش��ود و این سفر سعادتمند کاملا بر مبنای 
مصوبه هیأت مدیره باشگاه انجام شده است. در همین رابطه 
مهدی عبدیان، عضو هیأت مدیره اس��تقلال در گفت وگو با 
رسانه رسمی باشگاه گفت: »2 ماه قبل در جلسه هیأت مدیره 
مجوز داده شد تا مدیرعامل باشگاه در جهت گرفتن تخفیف 
در رای های اعلام شده درباره مطالبات شفر و استراماچونی 
با این 2 مربی وارد مذاکره شود«. مدیرعامل استقلال بعد از 
گرفتن این مجوز از هیأت مدیره، مذاکراتش را با استراماچونی 
از طریق وکلای وی آغاز کرد و حتی پیشنهاد سفر استرا و 
تیم حقوقی اش به تهران را برای مذاکره داد که این پیشنهاد 
مورد قبول واقع نشد. پیشنهاد دوم آبی ها مذاکره در کشور 
ثالث بود که استراماچونی و همراهانش این پیشنهاد را هم 
نپذیرفتند و دلیل آن را کرونا و قوانین س��ختگیرانه کشور 
خودش��ان در صورت خروج و ورود دوباره دانستند. تنها راه 
باقیمانده سفر استقلالی ها به ایتالیا و مذاکره در خانه مربی 
شاکی و تیم حقوقی اش بود. با این شرایط سعادتمند برای 
مذاک��ره با این مرد ایتالیایی حق انتخاب دیگری نداش��ت؛ 
همان طور که برای انتخاب زمان س��فرش به ایتالیا هم حق 
انتخاب نداشت. به دلیل شرایط کرونایی حاکم بر دنیا، سفر 
به کش��ور ایتالیا به دلیل قوانین سختگیرانه اش براحتی و با 
برنامه کوتاه مدت میسر نیست. استقلالی ها زمانی درخواست 
ویزا از ایتالیا کردند که در جام حذفی حتی با س��پاهان هم 
ب��ازی نکرده بودند و هیچ خبری از داربی و زمان انجام این 
بازی نبود و این نشان می دهد برخلاف تصور خیلی ها، آنها 
تعمدا چند روز قبل از داربی را برای سفر به ایتالیا انتخاب 
نکرده اند. بعد از مذاکرات و رایزنی های مکرر، سفارتخانه ایتالیا 
یک ویزای 5 روزه برای مدیران باش��گاه صادر کرد و زمان 

آغاز این ویزا نیز 23 آگوس��ت )اول شهریور( بود و مدیران 
اس��تقلال مثل مکان مذاکره )ایتالیا(، ب��رای زمان مذاکره 
هم حق انتخاب دیگری نداش��تند و به ناچار پیش از داربی 
راهی کشور ایتالیا شدند؛ مذاکراتی که در صورت توفیق در 
آن، مقدار قابل ملاحظه ای از مطالبات استراماچونی کاسته 
می ش��ود که این می تواند یک تابوش��کنی و موفقیت بزرگ 
برای این باشگاه باشد. ماموریت بعدی احمد سعادتمند بعد 
از اتمام مذاکره با استراماچونی، بر اساس مصوبه هیأت مدیره 
مذاکره مستقیم با وینفرد شفر است و سعادتمند امیدوار است 
 بتوان��د از این 2 مربی خارجی و پیش��ین تیمش تخفیفاتی

بگیرد. 
مربیان طلبکار به دنبال رأی فیفا یا توافق با استقلال؟ ■

مدیرعامل استقلال با آندره  آ استراماچونی و وینفرد شفر 
مذاکرات خود را آغاز کرده و به دنبال این اس��ت که تا قبل 
از رای فیفا،  طلب این 2 مربی از طرف باشگاه پرداخت شود. 
همان گونه که پیش تر عنوان شد احمد سعادتمند، مدیرعامل 
اس��تقلال جهت مذاکره مس��تقیم با وینفرد ش��فر و آندره آ 
استراماچونی جهت کاهش محکومیت های مالی این باشگاه، 
صبح شنبه راهی اروپا شد. مدیرعامل استقلال مذاکرات خود 
را با این 2 مربی آغاز و از آنها درخواست کرده هماهنگی های 
لازم جهت نحوه پرداخت این پول انجام ش��ود. این 2 مربی 
از باشگاه خواستند با وکلا و تیم خودشان صحبت کنند تا 
در این رابطه به نتیجه نهایی برس��ند. با توجه به اطلاعات 
موجود باید دید استراماچونی و شفر حاضر به مذاکره و توافق 
نهایی با باشگاه استقلال می شوند یا قرار است منتظر رای فیفا 
بمانند و بتوانند پول بیشتری از این باشگاه دریافت کنند. 

یزدانی و چشمی، غایبان استقلال در بازی با پرسپولیس ■
در فاصله چند روز تا برگزاری داربی پایتخت 2 مدافع تیم 
فوتبال اس��تقلال شرایط حضور در این مسابقه را ندارند. در 
ش��رایطی که استقلال روز چهارشنبه در حساس ترین بازی 
خود در جام حذفی به مصاف پرس��پولیس خواهد رفت اما 
فره��اد مجیدی یک بازیک��ن دیگر تیمش را هم برای بازی 
با پرس��پولیس از دست داده و بعید است این بازیکن بتواند 

برای تیمش بازی کند. 
س��یاوش یزدانی، مدافع اس��تقلال در جری��ان دیدار با 
ش��اهین بوشهر دچار مصدومیت شد و با توجه به وضعیتی 
که همس��ترینگ این بازیکن دارد به مسابقه با پرسپولیس 
نمی رسد. البته این بازیکن در تلاش است به هر شکل ممکن 
برای تیمش بازی کند و حتی قرار است در تمرین یکشنبه 
آبی پوش��ان هم ش��رکت کند اما مصدومیت این بازیکن به 
ش��کلی است که هر لحظه ممکن است دچار آسیب دیدگی 
دوباره شود. به همین دلیل تمرین سنگین این بازیکن قبل 

از داربی و حتی حضور در این بازی یک ریس��ک محس��وب 
می شود. از طرفی روزبه چشمی، دیگر مدافع استقلال با وجود 
درمان طی روزهای گذشته شرایط خوبی برای حضور مقابل 
پرس��پولیس ندارد. این بازیکن نیز از ناحیه عضله پش��ت پا 
مصدوم اس��ت و احتمال حضور وی در بازی روز چهارشنبه 
نزدیک به صفر است. با این شرایط در غیاب این 2 بازیکن، 
آبی پوشان جز عارف غلامی و شاهین طاهرخانی در شرایط 

فعلی مدافع دیگری را در اختیار ندارند. محمد دانشگر، مدافع 
اس��تقلال هفته پیش توس��ط مجیدی از تیم کنار گذاشته 
ش��د و باید دید آیا این بازیکن در آس��تانه داربی به جمع 
آبی پوشان بازمی گردد یا خیر؟ اما خبر خوب برای مجیدی 
وضعیت علی کریمی است. هافبک استقلال شرایط بهتری 
نسبت به روزهای گذشته دارد و به احتمال فراوان به دیدار 

با پرسپولیس خواهد رسید. 

چرا مدیران استقلال قبل از »داربی« با استراماچونی مذاکره کردند؟

ماجرای سفر جنجالی
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    علی نژاد: این سفر برای تخفیف بود     
مع�اون توس�عه ورزش قهرمانی و حرف�ه ای وزارت ورزش و جوانان 
اعلام کرد سفر مدیرعامل باشگاه استقلال به اروپا بدون مجوز وزارت 
ورزش بوده است. مهدی علی  نژاد در این باره به تسنیم گفت: سعادتمند، 
مجوزی از وزیر یا بنده برای رفتن به اروپا نگرفت. جمع بندی او و احتمالا 
برخی اعضای هیأت مدیره استقلال این بود که برای گرفتن تخفیف و 
چیزی شبیه آن به اروپا برود؛ موضوعی که در رسانه ها خواندم. وی افزود: 
اینطور نیست که مجوز سفر سعادتمند را داده یا از او خواسته باشیم به 
سفر برود. تصمیمی بوده که شخصا به عنوان مدیرعامل باشگاه گرفته 

است. برای این سفر دلایلی چون مذاکره برای گرفتن تخفیف از شفر و استراماچونی یا چیزی شبیه آن عنوان شده تا 
در فضای رودررو و چشم در چشم بنشینند و صحبت کنند. باید ایشان بازگردد و زمانی که بازگشت جلسه ای خواهیم 

داشت تا بدانیم دلیل این سفر چه چیزی بوده و ثمرات آن به چه شکل بوده است تا در جریان نتایج قرار بگیریم. 


